



## 2024-2025 年度 學校活動家長通告

各位家長：

本校中文科將舉辦下列活動，資料如下。

活動名稱：	中一級香港文化博物館學習之旅
性質：	為配合中文科課程，加強學生對中國文學及文化的認識，特別安排學生參觀香港文化博物館內的金庸館和李小龍館。學生可以透過展場內的互動展品，認識到金庸武俠小說和李小龍的武俠精神。此乃本校中文科課程之活動，故學生必須參與。
對象：	中一 參加人數：124人
負責老師：	林詩美老師
日期：	2024年11月13日（星期三）
時間：	下午1:00出發，約下午4:00前返抵學校（各班課室集合）
地點：	香港文化博物館（沙田文林路一號）
備註：	是次活動內容具以下元素： <input checked="" type="checkbox"/> 1. 靜態活動 <input type="checkbox"/> 2. 劇烈活動 <input type="checkbox"/> 3. 戶外體力消耗 <input type="checkbox"/> 4. 較長時間戶外逗留 ★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與包括上述2、3或4項的活動。

### 注意事項：

1. 當天上午第一至第四節照常上課，午膳如常進行。
2. 學生需要攜帶學生證。
3. 參加者必須遵守校規，並絕對服從負責老師指導。
4. 假若在活動進行中天氣轉壞或有突發事情出現，以致活動需要終止，負責老師將在安全情況下安排學生盡快返回家中。

學務組主任  
韓江老師

2024年10月29日

### 學校活動家長通告

回 條

本人收到 貴校通告編號(AC 24-25\_29)，已知悉小兒將參加「參觀香港文化博物館」。

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長或監護人簽署

日期：\_\_\_\_\_

請於2024年11月5日或之前簽妥電子通告。



## 2024-2025 School Activity Parent's Notice

Dear Parents,

The school's Chinese Language Department will be organizing the following activity. Here are the details:

Activity:	F.1 Hong Kong Heritage Museum Learning Journey		
Nature:	To complement the Chinese Language curriculum and to enhance students' understanding of Chinese literature and culture, a visit to the Hong Kong Heritage Museum was organized for students to visit the Jinyong Gallery and the Bruce Lee Gallery. Through the interactive exhibits, students can learn about the martial arts novels of Jinyong and the martial arts spirit of Bruce Lee. This is a compulsory activity in our Chinese Language curriculum.		
Target:	Form 1 students	Number of participants:	124
Teacher:	Ms. Lam Sze Mei		
Date:	November 13, 2024 (Wednesday)		
Time:	Depart at 1:00 pm and return to school by 4:00 pm (Gather in each classroom)		
Place:	Hong Kong Heritage Museum (1 Man Lam Road, Sha Tin)		
Notice:	The activity includes the following elements: <input checked="" type="checkbox"/> 1. Static activities <input type="checkbox"/> 2. Vigorous activities <input type="checkbox"/> 3. Outdoor physical exertion <input type="checkbox"/> 4. Extended outdoor stay ★Students with heart, respiratory or chronic diseases should consult a doctor to determine whether it is suitable for them to participate in activities that include items 2, 3 or 4 mentioned above.		

### Important Notes:

- Classes will be held as usual from the first to the fourth session in the morning, and the lunch break will be organized as usual.
- Students need to bring their student ID card.
- Participants must adhere to the school and event regulations and strictly follow the instructions of the responsible teacher.
- In the event of inclement weather or any unforeseen circumstances that may require the activity to be terminated, the responsible teacher will arrange for students to return home as soon as possible under safe conditions.

\_\_\_\_\_  
Head of Board of Academic Studies  
Mr. Hon Kong

October 29, 2024

School Activity Parent's Notice

Reply Form

I have read and acknowledge the letter about the (AC24-25\_29), "F.1 Hong Kong Heritage Museum Learning Journey".

Student's Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ Number: \_\_\_\_\_

Signature of Parent  
or Guardian

Date: \_\_\_\_\_

Please sign the eNotice on or before **5 November (Tuesday)**